— 4IN1 — CLEANSING BRUSH



HAPILIN®

— 4IN1 — CLEANSING BRUSH





فرشاة تنظيف البشرة والجسم 4 في 1

على خلاف فُرش تنظيف الوجه التقليدية، فرشاة تنظيف البشرة والجسم 4 مي 1 يمخنها أن تنظيف البشرة والجسم 4 مي 1 يمخنها أن تنظيف المساحاء بعم_ة و تقشير بشرتك بلطيفة، منتعشة ومدلّية بسعادة، بفضل لظعاية التحي تنظيم الشيء إنها الشيء المنافقة و المناف



المواصفات:

اسم المنتة. Hapilin® 4-In-1 Cleansing Brush وثم الموتديل. الم-1701 وثم الموتديل. HA-1701 وثم الموتديل. HA-1701 وثم الموتديل. HA-1701 في الموتديل الموتديل. WSB واحدة مؤقت التشغيل. WSB دقائق معنا رفاومة الموتديل الموتديل

الملحقات:

- وصلة شحن USB
- 4 رؤوس للغُرش
- مقبض بطول 36 سم لتنظيف الجسم

وظيفة الجهاز:

أربعة رؤوس للغُرش بوظائف مختلفة قابلة للتبديل:



 فرشاة الجسم: تعمل على إزالة البشرة القرنية أو الجلد السطحي من كل الجسم.



• فرشاة السيليكون الناعمة؛ مصمحة لتزيل الزيدت والشوائب بلط.ف وتدلّك وجهـك فتعمـل علـى تخفيـف الإرهـاق، لـذا فهــي تناسـب البشـرة الحساسة.



 • فرشاة تنظيف البشرة العادية: ذات شعيرات ناعمة وكثيفة تنتج الرغوة سيريعاً فتعمل علين إزالية الشوائب من المسيام العميقية، لـذا فهــــي تناسب البشرة العادية.



• فرشاة التنظيف العميـق للبشـرة: تـدور فـي اتجاهيـن فتعمـل علـى
تنظيف الشيوائب وبقايا الماكياح بشـكل فعّال، لـذا فهـي تناسـب البشـرة
الدهنية ومنطقة الـ T-zone.

الخصائص:

تعمل لاسلكياً وقابل للشحن:

يتــم شـحن الجهـاز بواسـطة وصلـة USB التــي يمكـن توصيلهـا بجهـاز كمبيوتـر أو محــول شحن آي هاتف محمول.

ثلاث اعدادات مختلفة لضبط السرعة:

ليسمخ لك باختيار مستوى سرعة التنظيف، حيث يعمل خيار السرعة المنخفضة على تنظيف و إزالة الماكياج والشوائب بلطف مين بشرتك، وصولاً لأعلى سرعة والتي تعمل على تقشير البشرة والتنظيف العميق للمسام.

مقاومة الماء:

الجهاز مقاوم للماء بمعامل IPX6 ومثالي للذين يغضلون استخدامه أثناء الاستحمام للاستمتاع بنفس نتيجة المنتجعات الصحية في العناية بالوجه والجسم داخل المنزل.

تصميم ذكي خفيف الوزن:

الجهاز يسهل حمله في قبضة اليد، حتى يعطيك أقصى راحة وكفاءة وأمان أثناء الاستخدام، ويحتوي أيضاً على فتحة في نهاية المقبض حتى يسهل تعليقه.

المؤشر الضوئي:

يوجد 3 مؤشرات ضوئية تعبر عن مستوى السرعة الحالى.

خطوات التشغيل:

- 1- تأكدي من شحن الجهاز بالكامل قبل الاستخدام.
 - 2- قومي بالضغط على زر (تشغيل/إطفاء).
- 3- قومـي باختيار مسـتوى سـرعة الـدوران مـن بيـن 3 سـرعات مـن خـلال زر التحكـم فـي السرعة حسب الحاجة.

ملحوظة؛ يقوم الجهاز بالإطغاء تلقائياً بعـد 10 دقائق ولمواصلة الاسـتخدام يمكنـك تشغيله مرة أخرى.

طريقة الاستخدام:

1- قومى بتثبيت رأس الغرشاة المناسبة لنوع بشرتك.



2- قومى بوضع غسول مناسب على رأس الغرشاة.



3-قومي بتشغيل الجهاز ثم دلّكي وجهك به بلطف في حـركات دائريـة مـن دقيقـة لدقيقتين.



4- لسهولة تنظيف الجســم، قومــي بتركيـب المقبـض الطويــل قبــل البــدء وتأكــدي مــن تثبيته في مكانه بطريقة صحيحة.



5- بعد الانتهاء؛ قومي بالضغط على زر (تشغيل/إطفاء).



6- إغسلى بشرتك جيداً بالماء بعد الاستخدام.



خطوات التنظيف:

قومــي بغســل الغرشــاة والوحــدة الرئيســية جيــداً بالمـاء بعــد الاســتخدام، ثــم اتركيهــا لتجف ولا تعيدي تركيبها إلا إذا كانت جافة تمامًا قبل تخزينها.



تعليمات السلامة:

- لا يجب استخدام الجهاز فـي حالـة وجـود أي تـورم بالجلـد أو جراحـة أو حـروق شـمس أو أي أعراض جلدية أخرى.
 - لا تستخدمي الفرشاة بالقرب من منطقة العين.
 - لا تستخدمي الغرشاة في نغس المنطقة لغترة طويلة.
 - احرصي دائماً على تنظيفُ الجهاز بعد كل استخدام.
 - يحذر غمر الجهاز داخل الماء لغترة طويلة، ولكن اكتفى بغسله من الخارج.
 - يحذر استخدام الجهاز للأطفال حديثى الولادة.
 - لا يحفظ الجهاز في درجات الحرارة العالية.
 - افحصى الجهاز دائماً، ولا يجب أن يستخدم إذا كان تالغاً.

خطاب الضمان:

الجهاز حاصل على شهادات CE ، ROHS المطابقة للأمان والسلامة الأوربية، ومصنع طبقاً لمعايير الجودة الأمريكية، ويأتي مع ضمان استرجاع لمدة 14 يوماً وذلك من تاريخ الاستلام الفرّيث على الغاتورة، وتمتد إلى 30 يوماً في حالة وجود عيب تصنيع، وياتي أيضاً مع ضمان صنانة لمدة عامير:

ف.ى حالـة توقـف عمـل الجهـاز الخـاص بـك فـي غضـون أول عاميـن مـن الشـراء، يرجـى التواصل معنا عن طريق البريد الالإكترونى warranty@hapilin.com موضحاً المشكلة و سيتم عمل اللازم حرصاً على إرضائك.

الضمان المقدم يغطى عيوب التصنيع فقط ولا ينطبق على الحالات التالية:

- الإهمال وسوء استخدام المنتج.
 - كسر الجهاز.
- الأضرار الناجمة عن محاولة إصلاح الجهاز من قبل طرف غير مصرح به.

تنىيە:

ضمان الاسترجاع لا يسرى في حالة الاستخدام الشخصي للجهاز.

يتــم الكشــغ عــن الجهــاز قـبــل الشـــعـن ونتيجــة لذلــك، أي ضــرر أو خــدش يحـــدث علـــى. الغلاف الخارجـى لا يغطيه الضمان.

تتحصل الشركة كافـة التكاليـف لإصلاح/اسـتبدال الجهـاز الخاص بـك فـي حالـة حــدوث عيـب تصنيـع بالإضافـة إلـى تكاليـف الشــحن، ويتحمـل العميـل تكلفـة الشــحن فـي حالـة عدم وجود أى عيب تصنيع.

يجِب إرسـال الجهـاز فـي العلبـة الأصليـة مـع وصـل الشـراء عــن طريـق شـركة الشــحن، ويمكن تتبعها.

برجــاء الحفــاظ علـــى هــذا الضمــان مـــ3 الجهــاز الخــاص بــك بحيــث يكــون فـــي متناول يديك فـى حالة مواجهة أى مشكلة.

Letter of Guarantee:

This appliance has a CE and RoHS marking that complies to the health, safety, and environmental protection standards of the European Economic Area. It also complies to the American Quality and Safety Standards.

It comes with a 14-day money-back guarantee which starts from the day of invoice on the receipt. It can extend to 30 days in the case of a manufacturing defect. It also comes with a 2-year repair warranty.

In the event your appliance stops working within the first 2 years of purchase, please contact us by sending an email to warranty@hapilin.com explaining the problem clearly. We will then be happy to advise you on what to do to ensure your satisfaction.

The warranty applies to manufacturing defects only and does not apply to the following cases:

- Negligence and product misuse.
- Breaking or cracking the appliance.
- Damage caused by an attempt to repair the appliance by an unauthorized party.

Important: The money-back guarantee is not applied in the case of personal use of the product.

The appliance has been inspected prior to shipment, so any damage or crack occurring to the outer casing is not covered by this warranty.

As a company, we will be responsible for any costs incurred for repair/replacement of your appliance in the event of a manufacturing fault, in addition to the return shipping costs. However, you will be responsible for shipping costs for the return of the original appliance, if the fault is not a manufacturing one, which must be sent back using a trackable/traceable delivery service, returned in its original box with the original purchase receipt.

Please keep this warranty document with your appliance so that it is handy in the event a problem arises.

5- After you finish, press the ON/OFF button to turn the appliance off.



6- Rinse well your skin with water.



Cleaning:

Clean the used brush and the main unit thoroughly with water, then leave it to dry before reinstalling, or storing it away.



Safety Matters:

- Do not use the brush when the skin has any swelling, surgery, sunburn or other skin symptoms.
- Do not contact the eye area directly with the brush-head.
- Do not use it for too long time in a certain area of skin.
- Always clean the appliance after each use.
- Do not immerse the appliance into water. Wash it only from the outside.
- Do not use on very young children.
- Keep it away from high temperature.
- Always inspect the appliance before use. Do not use if damaged.

Usage Instructions:

1- Install the brush-head appropriate for your skin.



2- Dispense your cleanser gel on the brush-head.



3- Turn the cleansing brush on and gently move it around your face in a circular motion for approximately 1-2 minutes.



4- Before body cleansing, make sure the handle is properly installed to the appliance for easy use.



Product Features:

Cordless and Rechargeable:

It comes with a charging USB cable that can be connected to a computer or a cell phone power adapter to charge the appliance.

Three Different Speed Settings:

It allows you to choose the level of cleansing. The low speed option will gently cleanse and remove make-up, dirt and grime from your skin, while the high speed exfoliates the skin and deep cleanses the pores, with 10000 RPM.

Water Resistant:

IPX6 Water resistant design is ideal for those who prefer an in-shower service to enjoy spa-quality facial and body care at the comfort of your own home.

Lightweight and Ergonomic Design:

Ergonomically designed to fit comfortably in your hand. It gives you maximum comfort, efficiency, and safety to use. In addition to the handle hanger for easy hanging.

LED Indicators:

3 Light Indicators for different speed settings.

Operating Instructions:

- 1- Make sure the appliance is fully charged.
- 2- Press the power button to turn on the appliance.
- 3- Select any speed from the three speed settings you like by pressing the speed button.

Note: The appliance automatically shuts-off after 10 minutes of use.

Specifications:

Product Name: Hapilin® 4-In-1 Cleansing Brush

Model No. HA-1701 Rated Voltage: 5V Rated Power: 5W

Rated Working Current: 0.5A Power Supply: USB Charging Charging Time: ≤ 4.5hrs Operating Time: 60mins

Timer: 10mins Waterproof: IPX6

Accessories:

- USB Charger
- 4 Cleansing brush heads
- A 36cm handle for body cleaning

Product Function:

4 Cleansing Brush-Heads, each for a different use:



 Body Brush: Double conical shape brush-head to remove the stubborn horny from all over your body.



 Soft Silicone Brush: Designed to gently remove oils and dirt and it also massages to relieve fatigue, especially for sensitive skin.



 Normal Facial Brush: Dense soft brush-head designed for normal skin, as it generates foam fast and effectively removes dirt from deep pores.



 Deep Clean Facial Brush: 2 Ways rotating brush-head designed for oily skin to effectively cleanse away dirt, impurities, and makeup residues from the T-zone.

Hapilin® 4-In-1 Cleansing Brush

Unlike the traditional cleansing brushes, the 4-In-1 Cleansing Brush gently exfoliates your skin and deep cleanses pores with its ultra-soft bristles to gently yet effectively remove impurities and leave your skin feeling thoroughly cleansed and delightfully pampered. By its smart 360° rotation system, it removes all oils, dead cells, and makeup residues without pulling or irritating your skin, as it is suitable for all skin types, even for sensitive skin. With its ergonomic and lightweight design, it is easy to carry and perfect for use, storage and travel.

